
 

NSBK avd Midt-Norge  
Inviterer til  

ÅRSMØTE 
Søndag 16 Februar kl 14:00. Sted: Viva Italia, Moholt. 

 

Agenda 

sak 1. Åpning. 

Sak 2. Godkjenning av innkallingen 

Sak 3. Godkjenning av fremmøtte representanter 

Sak 4. Godkjenning av saksliste  

Sak 5. Valg av 

      a) Møteleder 

      b) Referent 

      c) Tellekorps 

      d) Personer til å undertegne protokollen 

Sak 6. Årsberetning. 

Sak 7. Revidert regnskap med revisors beretning og 

           Budsjettforslag for 2025 

Sak 8. Aktivitetsplan 

Sak 9. Innkommende saker. 

        a) Trøndelag Hundefestival.  

           -Odd Magne Hallan 

Sak 10. Valg. 

Sak 11. Avslutning. 

 



Årsberetning 2024 
 

 

Styret 

Leder: Anniken S Volden 

Sekretær: Randi Otterlei Alvestad 

Kasserer: Johanne Marie Blindheim 

Styremedlem: Odd Magne Hallan 

Styremedlem: Linda Benjaminsen Næss 

Varamedlem 1: Kjell Magne Gerhardsen 

Varamedlem 2: Åge Skogstad 

Valgkomiteen 

Leder: Anita Bjeldvik Hallan 

Medlem: Cicilie Storås 

Medlem: Jørgen Aune 

Revisor: 

John Arne Dahl 

 

 

 

Medlemskap og aktiviteter i avdeling Midt-Norge 

Per 31.12.24 teller vi 131 medlemmer i avd Midt-Norge, det er en nedgang på 11 

medlemmer, men aktiviteten er større enn noen gang. 

Styret i avd Midt-Norge har i 2024 hatt totalt fem styremøter hvor ett styremøte var med 

valgkomiteen og ett oppsummeringsmøte etter Trøndelag Hundefestival og NKK 

Fannrem, hvor medlemmene kunne delta og komme med tilbakemelding.  

I tillegg har ett styremedlem deltatt på arbeidsmøter til Trøndelag Hundefestival, hvor vi 

også er medarrangør. Vi har også brukt en facebook-gruppe for styremedlemmene til å 

diskutere mindre saker samt agenda til styremøter, forslag, planlegging av aktiviteter etc. 

FB-gruppa opplever vi fungerer bra. 

 

 

 



Pelsstell 

Klubben har hatt tolv kvelder med pelsstell ila 2024. Vi har hatt tilholdssted på Skjetlein 

vgs på ett av deres klasserom som vi får disponere.  

Disse kveldene gir medlemmene mulighet til å komme å gjøre pelsstell ilag med andre 

og vi lærer av hverandre. 

ønsker, deler tips og råd. 

Oppmøte er godt hver gang og nye medlemmer har tilkommet. Vi har også i år hatt ett 

samarbeid med Hund-1 som har kommet og solgt utstyr til rabatert pris for klubbens 

medlemmer.  

 

Sosialt treff 

I februar hadde vi ett treff for medlemmene på hundesenteret på Tiller hvor det var mulig 

å få en demo i Rallylydighet samt prøve selv med instruktør som er medlem av klubben,  

Inger Lande. Det var også litt ringtrening for de som ønsket det. 

 

Ringtrening 

Til sammen har vi hatt 7 ringtreninger i år med god oppslutning hver gang. Det har blitt 

oppmuntret til medlemmene å komme på utstillingstreninger for å være sosiale om de 

ikke ønsker å delta på treningen. Dette har gitt godt oppmøtte, samt nye medlemmer har 

vist interesse og tatt turen for å se.  

Vi har også benyttet oss litt av instruktør Nina Kulseth i år også i hverdagslydighet samt 

ett teorikurs for medlemmer, teorikvelden var åpen for alle men dyrere å delta for ikke-

medlemmer. Styret ordnet med gratis kake, kaffe og brus. 

 

Hundefestivalen i Selbu og Rasespesialen 24.08.24. (Trøndelag Hundefestival 24-

25 august)  

I år som i fjor så er NSBK med å arrangere Trøndelag Hundefestival, hvor klubben har 

hovedansvaret for kiosk. Hele 18 medlemmer i klubben som deltok i dugnaden denne 

helgen. Samme helg om Trøndelag Hundefestival avholdt vi årets rasespesial. Dette 

fungerte fint og vi hadde 40 påmeldte hunder til spesialen inkl valper. Vi hadde mange 

sponset premier og gaver til vinnerne. Det var godt stemning i og rundt ringen. Vi ser nye 

tilskudd av utstillere melder på til rasespesialen. Dommer for dagen var Hans Van Den 

Berg. 

 



 

 

NKK Fannrem 

I juni var NSBK avd Midt-Norge med å bidra til å gjennomføre Norsk Kennel Klubb sin 

årlige utstilling og i 2024 ble det avholdt både internasjonal og Nordiske utstilling på 

Fannrem. NSBK bidro med 15 medlemmer denne helgen.  

Dette var vellykket og noe vi ønsker å ta med oss neste år også, dette gir en god inntekt 

til klubben.  

 

Nappekurs 

På forespørsel fra medlemmer så ble det i November arrangert ett betalende kurs i 

napping som fant sted på Vestnes i Møre og Romsdal.  

Medlem av klubben skaffet lokasjon (Tremek) til å avholde kurset som klubben fikk låne 

gratis. Det ble 5 deltagere på kurset og 2 observatører. Anniken S Volden avholdt kurset.  

  

Medlemsmøte 

Vi hadde planlagt et medlemsmøte i november med tema «Anatomi og Bevegelse», som 

Arne Foss skulle holde. Klubben skulle spandere pizza. Dessverre måtte vi avlyse møte 

da Arne ble syk. Vi kommer tilbake med en ny dato for et nytt medlemsmøte. 

 

Sosiale medier 

Styret har brukt Facebook aktivt. Facebook-gruppen (NSBK avd. Midt-Norge) brukes til å 

dele bilder og tekster om hverdagsaktiviteter med hundene av medlemmer, samt generell 

informasjon. Styret oppfordrer medlemmene til å fortsette å bruke gruppen. Det opprettes 

arrangementer og deles informasjon der av styret.  

Facebook-siden brukes også til å gi informasjon til medlemmene og vi jobber med en 

løsning som kan nå ut til flere medlemmer som ikke bruker Facebook, men vi oppfordrer 

medlemmer til å søke info på vår facebook-side og hjemmeside (NSBK avd Midt-Norge). 

Vi i styret føler vi har fått mer kontakt med medlemmene og at medlemmer lettere tar 

kontakt med styret for spørsmål og ønsker til aktivitet. Dette håper vi dere fortsetter med i 

2025 også. 

 

 



 

Byvandring. 

Klubben avsluttet året med en byvandring i Trondheim på Julemarkedet. God stemning 

blant alle der vi fikk mye positiv respons fra publikum. Vi avsluttet turen på «Almas» som 

er en restaurant like ved Trondheim torg. Klubben spanderte kaffe/kakao eller brus på 

alle medlemmene. Vi fikk sitte på uteområdet til restauranten hvor de har varmelamper 

og tepper samt hundene fikk bli med. Dette var noe alle likte veldig godt og vi håper dette 

kan gjentas årlig!  

 

Årsregnskap/Økonomi: 

I år har vi i hovedsak hatt inntekter fra dugnad NKK, Hundefestivalen, Pelsstellkveldene, 

medlemsavgift og innbetalinger til kurs. Utgiftene har i hovedsak vært påmeldingsavgift 

Hundefestivalen, innkjøp av PC og støvsuger og trimmekurset på Vestnes. I tillegg har 

det vært litt utgifter knyttet til gjennomføring av medlemsaktiviteter (Blant annet kaffe ti. 

Vi hadde i budsjett for året planlagt at vi skulle ha et bra aktivitetsnivå som har medført 

bra med inntekter og bra med utgifter. For å kunne gjøre en best mulig jobb, vurderte 

styret at vi hadde behov for PC og gikk til innkjøp av det sommeren 2024. Denne har 

virkelig kommet til nytte og vært viktig for å kunne gjøre en god jobb. 

 

Vi har tatt en liten egenandel fra pelsstellekveldene - denne for å i hovedsak dekke 

utgiftene til disse kveldene som vi vurderer som veldig viktige.  

Vi valgte å ha en lav pris på nappekurset på Vestnes. Dette ble gjort for å gi et tilbud til 

medlemmene på Møre og forhåpentlig motivere til økt aktivitet der.  

 

Overskuddet er litt kunstig høyt for 2024 da vi i løpet av desember fikk inn mange 

innbetalinger knyttet til kursaktivitet som er planlagt i januar 2025. Også medlemmer 

bosatt i Trondheimsområdet får kurs til rimelige priser fremover. 

 

Totalt er vi fornøyde med årets overskudd som er såpass bra selv med en del utgifter. En 

stor takk til medlemmene som har bidratt! 

. 



 

Oversikt over klubbens eiendeler per 31.12.2024 

 

 

 

 

 

Eiendeler Antall Tilstand og innkjøpsår  

Utstillingstelt 2 stk Ett nytt (2023) og en eldre 
modell. 

Støvsuger 1 stk Ny (2024) 

Bærbar Pc 1 stk Ny (2024) 

Vaskemopp 1 stk Brukt (2023) 

Veske til Pc 1 stk Ny (2024) 

Dørmatter til Pelsstell 10 stk Intakt (2023) 

Målestav 1 stk Ny (2023) 

Utstillingsbord 1 stk Intakt (2023) 

Fotobakgrunn 1 stk Intakt (2023) 

Rosetter mange Noen gamle noen nye 

Premier til utlodding mange Nytt 



 

 

Innsendt sak.

 

 



Aktivitetsplan 2025 

 
Ila 2025 ønsker vi å tilby medlemmene våre aktiviteter som 

*Rallylydighetskurs  

*Pelsstell-kvelder  

*Hverdagslydighet lavterskel  

*Agilitykurs  

*Trimmekurs over 2 dager  

*Rasespesial x2 (en helg) 

*Sosiale treff og fellesturer  

*Sporkurs *Temakvelder  

*Dugnad på NKK Fannrem. 

Vi ønsker også forslag fra medlemmene om det er andre aktiviteter de ønsker 

klubben skal arrangere. Dette er aktiviteter som avhenger av at medlemmene også 

bidrar litt på dugnader klubben deltar i som gir en inntekt. Da kan vi gi aktiviteter til 

redusert pris tilbake til medlemmene. Styret vil dele en halvårsplan på klubbens 

facebook-side i Januar og Juni. Slik kan medlemmene holde seg oppdaterte hvilke 

aktiviteter som arrangeres ila året. 

 

 



 

 



 


